
 R  E  P  U  B  L  I  K  A     H  R  V  A  T  S  K  A 

          OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

    GRAD VALPOVO 

   GRADSKO VIJEĆE 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

22. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA VALPOVA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

KLASA: 024-01/23-02/2      

URBROJ: 2158-7-1-23-2 

 

Valpovo, 30. ožujka 2023. godine 

 

 



 
R  E  P  U  B  L  I  K  A    H  R  V  A  T  S  K  A 

       OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

                    GRAD VALPOVO 

                  GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-01/23-02/2      

URBROJ: 2158-7-1-23-2 

 

Valpovo, 30. ožujka 2023. godine 

 

Z A P I S N IK 

 

22. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 30. ožujka 2023. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 20:05 sati.   

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Stela Horvat, Marijan Mandić, 

Josip Medved, Siniša Galovac, Saša Brezovac, Valentina Škorvaga, Tomislav Čamagajevac, 

Željko Varžić, Alenko Bajer, Filip Ivanović i Bruno Čačić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Dinko Župan, Ana Brajnović i Dalibor Bošnjaković. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, pročelnik-tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Goran Šimić, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Vanja Miličević, 

direktor VPC, Iva Matić, direktorica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Bojan Pavošević, direktor 

tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Davor Runje, direktor HRV, Vladimir Vazdar, novinar 

Valpovštine info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 12 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i    r e d 

 

1. Usvajanje Zapisnika 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

2. Aktualni sat. 

3. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu. 

4. Prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova    

    za 2023. godinu. 

5. Prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u sportu na području    

    Grada Valpova za 2023. godinu. 

6. Prijedlog Programa o izmjeni i dopuni  Programa javnih potreba iz područja  

    socijalne skrbi, obrazovanja i razvoja civilnog društva Grada Valpova za 2023.  

    godinu. 
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  7. Prijedlog Odluke  komunalnom redu. 

  8. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu. 

  9. Prijedlozi: 

      a) Odluke o komunalnoj naknadi, 

      b) Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade na području Grada Valpova. 

10. Prijedlog Pravilnika o zakupu površina javne namjene u vlasništvu Grada Valpova. 

11. Izvješće Grada Valpova o provedbi plana gospodarenja otpadom Republike  

      Hrvatske za razdoblje od 2017. - 2022. godine za 2022. godinu. 

12. Prijedlog Izvješća o ostvarivanju Programa korištenja sredstava od raspolaganja 

      poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo u 

      2022. godini. 

13. Prijedlog Odluke o proglašenju statusa komunalne infrastrukture kao javnog 

      dobra u općoj uporabi. 

14. Prijedlog Rješenja o razrješenju dužnosti i imenovanju Povjerenstva za zakup  

      poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo. 

15. Prijedlog Zaključka o oslobađanju od plaćanja komunalnog doprinosa za  

      Trgovačko društvo Mehanizacija Miler d.o.o. Kalinovac. 

16. Prijedlog Zaključka o oslobađanju komunalne naknade za Trgovačko društvo 

      Silvan grupa d.o.o. Valpovo. 

17. Prijedlog Odluke o određivanju plaće i naknade za rad te drugih prava 

      gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika Grada Valpova. 

18. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

Prije prve točke dnevnog reda, predsjednik je pročitao obavijest Gradskom vijeću 

Grada Valpova od vijećnika Josipa Medveda na upit Grada Valpova za ponude izrade 

namještaja koje su prihvaćene te je primio narudžbenice 43/2023 od 20. veljače i 71/2023 od 

02. ožujka 2023. godine. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 21. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

        GRADA VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 21. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  jednoglasno usvojen (12 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Tomislav Čamagajevac 

- pitanje za gradonačelnika, zanima me što je sa tendama na trgu, vidim da ih nema trenutno, 

nešto sam prije načuo, vidio da je bilo kidanja, da je bilo pucanja, pa sam htio vidjeti o čemu 

se radi, zašto su skinute? 

 
Željko Varžić 

- imam dva pitanja, prvo pitanje vezano je za mogućnosti izgradnje POS stanova u Valpovu, 

govorili smo o tome ovih godina, nismo novo dugo ništa čuli vezano za tu problematiku, 

znamo da je nedostatak stanova, i novih zgrada takvih u Valpovu, pa ako nas možete 

izvijestiti  vezano o toj tematici. Drugo pitanje vezano je za NK Zelčin, zgrada nogometnog 

kluba, prostorije nisu završene, ne mogu ići na energetsku obnovu, ostali klubovi su planirani 

i započet je rad za energetske obnove, naš ne može, znam da u Proračunu ima novca iz drugih 
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pozicija, da li ove godine planiramo nešto uložiti u taj dio pošto imamo potrebe, i zamjenik je 

upoznat u onu potrebu izgradnje WC za službene osobe, suce koje mi nemamo, a koja se 

naglasila  kao problematika  na tim sportskim sastancima kao nužnost potrebe u ovoj godini? 

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo je vezano za parcelu od teniskih terena preko puta 

osnovne škole, prema Karašici, namjena te parcele prema urbanističkom planu za što je to, i u 

čijem je to vlasništvu, po mojoj spoznaji to je gradsko, ali da mi to potvrdite i koja je namjena 

te parcele. Drugo pitanje, dječji vrtić, cijene smo podigli, vrtić je pun, nema dovoljan broj 

slobodnih mjesta za sve zainteresirane roditelje koji bi upisali svoju djecu, mene zanima zašto 

nema, i što se može napraviti kako bi sljedeće školske godine barem većina zainteresirane 

djece mogla dobiti upis u dječji vrtić, jer se priča da vaša ideja o izgradnji novog vrtića kod 

stare klaonice nije prošla, pa nam vi to potvrdite ili recite što je s time, jer postojeći kapaciteti 

dječjeg vrtića u parku po mojim spoznajama nisu dovoljni i nemogućnost je tamo proširenja, 

pa me zanima vaša ideja kako bi se riješio taj problem i kada? 

 

Filip Ivanović 

- imam dva pitanja, kao što smo vidjeli prošlog tjedna je pokrenuta izgradnja novoga mosta 

preko Metlinaca, to je bilo prijeko potrebno, napokon su i Hrvatske ceste prepoznale i 

osigurale iznos za ostvarenje toga projekta, najavljena je i biciklistička staza, pa me zanima 

kada se planiraju radovi na biciklističkoj stazi, tko će ju financirati, i koliki će biti rok za 

izgradnju te biciklističke staze. Drugo pitanje ponovio bi od prošloga puta, to je problem 

uređenosti prigradskih naselja, problem koji smo kao vijećnici HDZ upozoravali da bi se 

mogao dogoditi ukidanjem VMO, ukidanjem komunalnih djelatnika, na prošloj sjednici je 

gradonačelnik rekao da se formira jedan odred pri Urbanizmu koji će biti zadužen za 

prigradska naselja, taj odred ili ne postoji ili nije obavio svoj posao, a i još ono drvo koje sam 

spominjao, koje je orušeno početkom veljače i dalje stoji u parku u Ladimirevcima, koševi su 

puni za smeće u centru, mjesto i centar vrlo loše izgleda, a vjerujem da je tako i u ostalim 

prigradskim naseljima, pa bio molio odgovor što se može poduzeti po tim pitanjima?  

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  

pitanja. 

 

- odgovor na pitanje vijećnika Tomislava Čamagajevca, vezano za tende na trgu, kao što ste 

mogli primijetiti da su one maknute, obzirom da je zaključak nakon ovog prvog dijela sezone 

bio, da su one previsoke u odnosno na ono kako smo naručili prilikom samog projekta, tako 

da smo dogovorili skraćivanje većeg dijela tendi za 50 cm, i dvije tende za 70 cm će ići dolje, 

pozicija nekih stupova, rok za izvođenje je 30 dana, tako da bi to trebalo biti riješeno, 

ugostitelji su sa tim upoznati još prije nekih 20 dana, a isto tako danas smo o tome razgovarali 

na skupštini TZ, tako da su svi zadovoljni odgovorima i na kraju što će biti realizirano.  

- odgovori na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za POS stanove, prije 4 godine 

pokrenuli smo tu inicijativu za iskazom interesa naših sugrađana za izgradnju POS stanova, 

nekakav prijedlog je bio da se u Valpovu izgradi zgrada sa POS stanovima od nekih 15 

stanova i za to moramo imati minimalno 30 zainteresiranih osoba koje moraju ispuniti jedan 

kratak upitnik ovdje u Gradu, i to je aktualno još uvijek, poziv je još uvijek otvoren, međutim 

za sada još nemamo taj broj, kada budemo imali  broj preko 30 zainteresiranih, onda možemo 

pokrenuti proceduru sa APN i krenuti u realizaciju toga projekta, prije toga na žalost ne 

možemo. Što se tiče prostorija NK Zelčin, neke stvari smo odradili s vama, a jednako tako 

možemo odraditi i ove ostale, obzirom da vam je to nužno za funkcioniranje kluba, molim da 

se pisanom zamolbom javite u Ured gradonačelnika ili u Upravni odjel za komunalne i 

stambene djelatnosti, pa ćemo poslati građevince na teren, da vidimo konkretno o čemu se 
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radi, vidjeti koji je to iznos, da li moramo ići u neku dopunu Proračuna, da vidimo to na 

idućem rebalansu, ili možemo odraditi iz ovog redovitog programa komunalnog odjela, 

ukoliko se ne radi o nekim velikim stavkama. 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, vezano za navedenu parcelu, ta parcela je u 

našem planu sportsko rekreativna zona, i ona je u povratu grofu, mislim da je ona sada u tom 

prvostupanjskom postupku njemu i vraćena, obzirom da nije privedena namjeni, mi tu imamo 

pravo žalbe, vjerujem da ćemo iskoristiti to pravo i žaliti se, ali ne vjerujem da ćemo to 

uspjeti obzirom da ta parcela nije privedena namjeni u odnosu na one neke koje jesu, a isto su 

bile obuhvaćene tim upravnim sporom. Što se tiče vrtića, ne znam kako vam nije jasno kako 

nema dovoljno kapaciteta u vrtiću, o tome pričamo ne samo sada, već jedno 10 godina, da 

uvijek imamo višak djece koja su ostvarila pravo na upis, ali na žalost zbog popunjenosti 

kapaciteta, odnosno prebukiranosti nisu mogli biti svi upisani u vrtić, tako na žalost i ove 

godine, ali aktivno radimo na tome da se to stanje popravi. Unazad 4 godine povećali smo 

broj djece u vrtiću za 3 vrtićke skupine, osim vrtića u Ladimirevcima, imamo 1 skupinu više u 

Valpovu, tako da smo u 2017. godini imali 130 djece, a sada imamo 202 djece upisano u 

Valpovački vrtić, mislim da je čak i privatni vrtić povećao svoje kapacitete, tako da je u 

odnosno na nekoliko godina ranije i taj broj upisane djece se povećao. Radimo na izgradnji 

novog vrtića, na prvom natječaju zbog nekih stvari, to sam već objašnjavao na prijašnjim 

vijećima koje nama jednostavno nisu jasne u toj administraciju, u ocjenjivanju nisu prošle, 

pokrenuli smo upravni spor sa Ministarstvom, vidjet ćemo kako će to izaći, ali aktivno radimo 

na pripremi za idući natječaj, obzirom da je najavljen za sredinu ove godine, imamo jedan 

projekt pred izdavanjem građevinske dozvole sa jednim iznosom za koji smatramo da je 

možda prevelik, išli smo na jednu ponudu za preprojektiranje, gdje ćemo ukoliko ta ponuda 

bude prihvatljivija krenuti na izmjenu građevinske dozvole, tako da iznos koji Grad bude 

morao sufinancirati bude što manji, na prvom natječaju bilo je financiranje manje od 50%, a 

na ovom najavljenom natječaju je sufinanciranje 85%, bit ćemo sigurno spremni za taj 

natječaj i vjerujem da ne bi trebalo biti problema oko toga, naravno ono što sam rekao i ranije, 

prilikom izgradnje novog vrtića, moramo biti svjesni da će to biti još jedno opterećenje za 

Proračun, morat ćemo za 5 skupina zaposliti sigurno 10 odgojiteljica, pomoćno osoblja oko 

15 novih zapošljavanja kako bi taj vrtić bio održiv, naravno tu dolazi i ono održavanje sve što 

to  iziskuje, ali naravno kada budemo došli do tog stadija svi ćemo se zajedno boriti da to 

uspijemo izfinancirati. 

- odgovori na pitanja vijećnika Filipa Ivanovića, svima nam je drago što je krenula konačno 

izgradnja mosta na Metlincima, to će uveliko poboljšati sigurnost cestovnog prometa na 

našem području, poglavito na ovom potezu od Bizovca prema Valpovu, ali i prema Koški, mi 

smo usporedo sa najavom gradnje mosta na Metlincima radili na pripremi dokumentacije za 

izgradnju biciklističke staze koja će ići od Valpova do Ladimirevaca onim starim putem, 

preko starog mosta sve do Ladimirevaca, dogovorili smo sa Hrvatskih cestama financiranje, i 

izgradnja bi trebala ići usporedno s ovim, pred izdavanjem smo građevinske dozvole, 

sporazum između Grada Valpova i Hrvatskih cesta je poslan u Hrvatske ceste i svaki dan 

očekujemo potpis tog sporazuma, nakon toga se ide na javnu nabavu, i Hrvatske ceste su 

obećale to izfinancirati u 100% iznosu, što je nama naravno drago, obzirom da nećemo 

opteretiti naš Proračun, a poboljšat ćemo svakako sigurnost biciklista i pješaka na potezu 

Ladimirevci-Valpovo, jer to je najgušći promet na ovom potezu, ne računam ovu državnu 

cestu Šag-Valpovo. Što se tiče uređenosti prigradskih naselja, kao što sam i rekao, sukladno 

zakonskim odredbama to je moralo biti prebačeno na komunalnu tvrtku, u ovom slučaju na 

tvrtku Urbanizam, oni su ovaj tjedan počeli sa uređenjem Valpova, sa košnjom, počet će i 

dalje prema prigradim naseljima, naravno da će biti nekih stvari gdje ljudi neće biti 

zadovoljni, ali nisu zadovoljni ni u Valpovu kada se nešto radi, Upravni odjel za komunalne i 

stambene djelatnosti, i mi iz Ureda gradonačelnika svakodnevno tiskamo direktora i 

komunalnu tvrtku da daju 100% odmah u startu, da sva naša prigradska naselja budu uređena 

i uređenija nego što su to bila dok su radili komunalni djelatnici, jer nije isto kada jedna osoba 

održava selo i kada to čini tim od 5-6 osoba, mislim da će to biti još bolje. 
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Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG I. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA VALPOVA 

          ZA 2023. GODINU 
 

Matko Šutalo - pred nama su I. izmjene i dopune Proračuna za tekuću godinu, i one 

se predlažu zbog potrebe da se uvrste dodatni programi, te dopune postojećim stavkama koje 

nisu bile predviđene izvornim Proračunom. Zbog kratkih rokova raspisivanja natječaja, do 

njegova zatvaranja i potrebe da se brzo reagira, ovim izmjenama predlažemo još jednu 

dopunu, odnosno materijale koje ste dobili putem maila ili osobno u fizičkom obliku, unutar 

Glave 00402, to je Ustanova za kulturne djelatnosti Ante Evetović Miroljub Valpovo, 

Program 4201 Osnovna djelatnost Ustanove za kulturne djelatnosti, prijedlog je da se 

Proračun dopuni „Kapitalnim projektom K420103 Energetska obnova zgrade Gradske 

knjižnice i čitaonice, na adresi J. J. Strossmayera 36, Valpovo“. Iznos planiran za izradu 

projektne dokumentacije je 33.000 Eura, te se za taj iznos povećava iznos planiranih 

materijalnih rashoda, a obzirom da je prema uvjetima natječaja energetske obnove zgrada sa 

statusom kulturnog dobra cjelokupan planirani iznos za izradu projektne dokumentacije kao 

prihvatljiv trošak i sufinanciran je u 100% iznosu iz bespovratnih sredstava, sukladno tome 

povećavaju se prihodi iz pomoći iz inozemstva i od subjekata unutar općeg Proračuna za 

iznos od 33.000 Eura. Obzirom da smatramo da je ovaj projekt doista kapitalan projekt za 

Grad Valpovo, Gradska knjižnica i čitaonica rade u dobrim uvjetima, međutim, zgrada 

iziskuje nekakvu obnovu, prije svega energetsku obnovu, obzirom na veliku potrošnju 

energije. Unutar samog poziva, znači prihvatljiva energetska obnova cijele zgrade, ali neće 

moći energetske obnove kompletne zgrade, obzirom da je ona prije nekih 15 godina u većem 

dijelu obnovljena, išli bi na obnovu izmjene stolarije, obnovu fasade i kompletnog sustava 

grijanja, na taj način smanjili bi potrošnju, a s druge strane imamo 100% financiram iznos od 

strane resornog ministarstva, odnosno Europske unije, stoga predlažem Gradskom vijeću da 

doista prihvati ove izmjene i dopune Proračuna, obzirom da je ovaj projekt od posebnog 

interesa za Grad Valpovo. 

 

Oliver Vazdar – ja ću se samo nadovezati na gradonačelnika, obzirom da se isto zbog 

propozicija natječaja na koje se prijavljujemo mijenjaju nazivi u tri kapitalna projekta, u 

odnosu na ono što ste dobili, kapitalni projekt 310 402, to je energetska obnova ove zgrade 

koja se sada naziva energetska obnova zgrade Gradske uprave, na adresi M. Gupca 32, 

Valpovo, energetska obnova NK Dubrava,  energetska obnova zgrade NK Dubrava, na adresi 

B. Radića 2, Ivanovci, i energetska obnova zgrade NK Mladost, na adresi B. Radića 66a, 

Harkanovci, u propozicijama natječaja je točno navedeno kako moraju glasiti nazivi 

projekata, pa onda sukladno tome mijenjamo  nazive.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić i Marko Barišić. 

 

Bruno Čačić 

- rebalans podržavam, imam dva pitanja za zamjenika gradonačelnika, jer tijekom ovih godina 

bilo je pitanja o nečemu što je on rekao da bi se to moglo staviti u prvi rebalans koji bi došao, 

stavili ste nabavu spremnika smeđih kanti, i to pohvaljujem, ali prije toga je bilo razgovora da 

ćete staviti  engleski za sve, opet za dječji vrtić, za najstariju skupinu koja na engleski mogu 

ići samo djeca čiji roditelji plate, nije besplatan za sve, a bilo je razgovora pošto  je to riječ o 

jednoj skupini i nevelikom broju djece, da bi ipak Grad mogao, da engleski jezik mogu 

pohađati sva djeca, a ne samo ona čiji roditelji to mogu platiti, i bilo je još jedna, kada je bilo 
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izvješće o knjižnici, besplatna knjižnica za učenike osnovne škole Valpovo od prvog do 

osmog razreda, isto se nije radilo o velikim sredstvima, pa je rečeno da bi se to moglo isto u 

jednom budućem rebalansu staviti, iz nekoliko razloga što je čitanost pala, pa bi na taj način 

možda djecu povukli, kada je besplatno, onda djeca dolaze, a kada se nešto mora platiti, onda 

dolaze oni koji to mogu platiti, a pošto se ne radi o velikim sredstvima, zanima me da li bi se 

to moglo u nekom drugom rebalansu staviti, ako ne može u ovom proći? 

 

Marko Barišić 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, što se tiče engleskog u vrtiću, tražit ću od 

ravnatelja određenu rekapitulaciju tih troškova s obzirom na broj djece koja bi trebala 

pohađati engleski jezik, pa možemo to raspraviti na sljedećem gradskom vijeću ili ćemo u 

Uredu gradonačelnika raspraviti o toj temi, vidjet ćemo koliki je to iznos, a što se tiče 

besplatnog učlanjenja u knjižnicu, trenutno besplatno učlanjenje u knjižnicu imaju 

umirovljenici, djeca predškolske dobi, djeca prvog razreda osnovne škole, ako sam dobro 

shvatio ravnatelja prva dva mjeseca osnovne škole, vaš prijedlog je da svi osnovnoškolci 

imaju besplatno učlanjenje, možemo onda poteći pitanje i srednje škole, tražit ćemo i od 

knjižnice neki izračun na osnovu prijašnjih godina koliko bi to bilo zainteresiranih osoba, 

vjerojatno će kada bude besplatno biti povećan taj iznos, pa kada budemo baratali konkretnim 

brojkama i za vrtić, i za knjižnicu, možemo ići u nekim od sljedećih rebalansa na povećanje 

sredstava pa da pružimo svojim građanima i tu uslugu. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOG PROGRAMA O IZMJENAMA PROGRAMA JAVNIH  

        POTREBA U KULTURI GRADA VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG PROGRAMA O IZMJENAMA PROGRAMA JAVNIH 

          POTREBA U SPORTU NA PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA 2023. 

          GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 6. PRIJEDLOG PROGRAMA O IZMJENI I DOPUNI  PROGRAMA  

        JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA SOCIJALNE SKRBI,  

        OBRAZOVANJA I RAZVOJA CIVILNOG DRUŠTVA GRADA 

        VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić i Marko 

Vuksanić. 

 

Bruno Čačić 

- pitanje za pročelnika, radi se o osnovnom i srednjoškolskom obrazovanju, sufinanciranje 

školskog obroka, da li to sufinanciranje i dalje ostaje u tom iznosu pošto je država onaj obrok 

10 kn po svakom učeniku preuzela na sebe, da li onda Grad i dalje ostaje kod sufinanciranja 

tih dijelova, ako ne, onda je ovo bespredmetno tih 10.000 Eura, to mi objasnite? 

 

Marko Vuksanić 

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, koliko je meni poznato da je država preuzela 

financiranje, mi za svaku godinu smo kao do sada potpisivali Sporazum sa OBŽ, sukladno 

tome je i bilo uvršteno u osnovni proračun i u osnovni program, da li je država preuzela 

financiranje od 01. 01. ili je to neki drugi datum, ja sada taj podatak nemam, to ćemo vidjeti u 

financijama, ali iz tog razloga su ostavljena ta sredstva, to je samo plan, tako da gotovo 

sigurno to neće biti iskorišteno u tom djelu tih 10.000 Eura koliko je tu bilo stavljeno, ali do 

sada je bilo financiranje na način da je Grad  financirao 10% iznosa, ovaj preostali dio je išao 

preko Županije, ali se za svaku godinu posebno zaključivao ugovor za jednu i za drugu 

osnovnu školu, mislim da nije ta odluka išla od 01. 01. nego da je išla kasnije, tako da su ova 

sredstva koja su bila planirana na bazi protekle godine. Svakako će ići krajem godine izmjene 

cijelog ovog programa, gdje će se onda popeglati sve te stavke koje načelno jesu ili nisu 

iskorištene, ako je došlo do probijanja u kojoj poziciji, ili ne, tako da ćemo tada na kraju same 

godine taj dio izbaciti, sada je samo rađena izmjena nekih stvari što smo ubacivali, npr. kao 

što su ovi natječaji bitni. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE  KOMUNALNOM REDU 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Goran Šimić i 

Zvonko Barišić. 

 

Bruno Čačić 

- jedno pitanje za pročelnika, samo da mi objasnite, radi se o uređenju naselja čl. 6. treći red 

od dolje, (čita ga), zanima me što je pojam zgrade, dali su to obiteljske kuće, poslovne zgrade, 

stambeno poslovne zgrade ili zgrade javne namjene, i kako da te novce dobijemo ako Grad 

 



-  8  - 

 

postavlja, nabavlja i održava natpisne ploče, pa samo objašnjenje, da li je to besplatno i na 

koji način onda mi možemo doći do tih sredstava, građani? 

 

Goran Šimić 

- to je odredba iz prošle Odluke, možemo vam dati pisani odgovor na drugoj sjednici vezano 

za to, morao bi malo to razraditi i dostaviti vam, ako se slažete s tim. 

 
Zvonko Barišić 

- na svu sreću nakon 40 godina smo nedavno dobili novi Zakon o naseljima, tim zakonom je 

reguliran način kako se obilježavaju ulice, trgovi, zgrade, između ostalog, svaka zgrada, i 

poslovna zgrada, i vikendica sada, i stambena zgrada, i višestambena zgrada se moraju 

obilježiti kućnim brojem, kućne brojeve određuje Ured za katastar, i sve te prostorne jedinice 

se vode u evidenciji prostornih jedinica RH. Jedinica lokalne samouprave može naručiti, 

može prebaciti trošak i na građane, ali do sada je uvijek praksa bila, dali su to kao bivše MZ, 

MO, odnosno jedinica lokalne samouprave će u ime svih građana naručiti brojeve, i svaki 

građanin može doći, jer brojevi nisu unificirani, mogu biti različite boje, različitog stila 

pisanja, jedinica lokalne samouprave odlučuje sa ovlaštenim proizvođačem tih pločica kako 

će izgledati, i naravno kuće koje imaju kućne brojeve, nema potrebe da ih mijenjaju, jedino 

ako jedinica lokalne samouprave ne odluči napamet govorim, npr. u Valpovu će pločice biti 

zelene, i mi ćemo sada za sve naše objekte naručiti zelene pločice, ide na teret Grada, i 

ubuduće svaki novi objekt koji se sagradi ima pravo na kućni broj na teret Grada. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOZI: 

A) ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI, 

B) ODLUKE O VRIJEDNOSTI BODA KOMUNALNE NAKNADE NA 

     PODRUČJU GRADA VALPOVA 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetne prijedloge, te ih usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

prijedloge: 

a) Odluke o komunalnoj naknadi, 

    jednoglasno (12 glasova ZA), 
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 b) Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade na području Grada Valpova. 

    jednoglasno (12 glasova ZA). 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG PRAVILNIKA O ZAKUPU POVRŠINA JAVNE NAMJENE  

          U VLASNIŠTVU GRADA VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. IZVJEŠĆE GRADA VALPOVA O PROVEDBI PLANA  

          GOSPODARENJA OTPADOM REPUBLIKE HRVATSKE ZA  

          RAZDOBLJE OD 2017. - 2022. GODINE ZA 2022. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili (8 

glasova ZA, 4 glasa SUZDRŽANA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 12. PRIJEDLOG IZVJEŠĆA O OSTVARIVANJU PROGRAMA  

          KORIŠTENJA SREDSTAVA OD RASPOLAGANJA 

          POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU REPUBLIKE 

          HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO U 2022. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG ODLUKE O PROGLAŠENJU STATUSA KOMUNALNE 

          INFRASTRUKTURE KAO JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPORABI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 14. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU DUŽNOSTI I  

          IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA ZAKUP POLJOPRIVREDNOG 

          ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD 

          VALPOVO 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 15. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O OSLOBAĐANJU OD PLAĆANJA 

            KOMUNALNOG DOPRINOSA ZA TRGOVAČKO DRUŠTVO  

          MEHANIZACIJA MILER D.O.O. KALINOVAC 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 16. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O OSLOBAĐANJU KOMUNALNE 

            NAKNADE ZA TRGOVAČKO DRUŠTVO SILVAN GRUPA D.O.O.  

          VALPOVO 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 17. PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJU PLAĆE I NAKNADE ZA 

            RAD TE DRUGIH PRAVA GRADONAČELNIKA I ZAMJENIKA 

            GRADONAČELNIKA GRADA VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 30. 

ožujka 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili (8 

glasova ZA, 4 glasa SUZDRŽANA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 18. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- htio bi pozvati sve gradske vijećnice i vijećnike, da se priključe organiziranom mimohodu 

povodom 31. obljetnice akcije Baranje, koja je na rasporedu u ponedjeljak, 03. travnja 2023. 

godine, svi ste dobili pozive i program, pa ukoliko vam slobodno vrijeme dozvoljava, molim 

vas da zajedno obilježimo taj veliki datum. 

 

 

………. 

 

 

Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 21,15 sati.  

 

 

………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

               GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.              Igor Uranjek 
 

 

 

 
 

 

 

 


